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Protokół Nr 5/16 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury 

Technicznej odbytej w dniu 28 czerwca 2016 r. w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego  w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 –13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2.  Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3.  Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Sprawozdanie z realizacji w 2015 r. Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego Mieszkańców Powiatu zduńskowolskiego na lata 2011-2015.   

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.   

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa                                                

i przyjęcia pomocy finansowej.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                                    

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025 – FK.13/16.    

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                                 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.14/16.   
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: „Rozbudowa ulicy Stefana 

Żeromskiego na odcinku od ul. Jarosława Dąbrowskiego do ulicy Jana Kilińskiego, ul. 

Przejazd na odcinku od ul. Zielonej do Placu Krakowskiego, Placu Krakowskiego na 

odcinku od ul. Przejazd do ul. Stefana Żeromskiego w Zduńskiej Woli – FK.15/16.   

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: „Przebudowa drogi gminnej                                        

nr 119071E w miejscowości Czechy” – FK.16/16.    

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola – FK.17/16. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 
posiedzenia Komisji. 
 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie z realizacji w 2015 r. Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego Mieszkańców Powiatu zduńskowolskiego na lata 2011-2015.   

 

Komisja przyjęła powyższe sprawozdanie. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  
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Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa                                                

i przyjęcia pomocy finansowej.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał o zakres robót.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, zadanie dotyczy krótkiego odcinka na 

trakcie napoleońskim – 320 m. Na zadanie jest opracowana dokumentacja 

projektowa. Zadanie jest ujęte w budżecie. Gmina oferuje pomoc w kwocie 50 tys. zł.  

Kosztorys zostanie sporządzony w połowie lipca. Po przedstawieniu kosztorysu 

przez projektanta zostaną podjęte rozmowy z Wójtem Gminy Zduńska Wola. Zadanie 

jest nieduże stąd jest szansa na jego realizację w roku bieżącym.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/109/15                                    

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2016-2025 – FK.13/16.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

Przedmiotem autopoprawki jest zmiana montażu finansowego przedsięwzięcia 

bieżącego pn: „Rodzinka jest dobra na wszystko” poprzez zwiększenie jego limitu w 

roku 2016 o kwotę 225 tyś. zł. Kwota dotyczy realizacja zadania dotyczącego 

organizacji 10-dniowego wyjazdu terapeutycznego  wraz z zajęciami 

socjoterapeutycznymi dla dzieci przebywających w rodzinie zastępczej. Powyższe 

podyktowane jest wytycznymi Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką.  
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Punkt 8   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIII/110/15                                 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2016 – FK.14/16.   

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

Przedmiotem autopoprawki  jest: 

1/ Włączenie  do budżetu powiatu nowego zadania inwestycyjnego pn: Reaktywacja 

– nowe funkcje Zespołu Szkół w Wojsławicach z limitem wydatków w kwocie 120 tys. 

zł. Związane jest to z aplikowaniem o środki UE w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na jego realizację. Powyższe wynika z 

potrzeby zabezpieczenia środków finansowych w ww. kwocie na opracowanie 

Programu Funkcjonalno – Użytkowego, stanowiącego niezbędny załącznik do 

dokumentacji aplikacyjnej.  

2/ Zabezpieczenia w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 225 tyś. zł na 

realizację zaplanowanego w ramach projektu pn. „ Rodzinka jest dobra na wszystko”.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak poprosił o przybliżenie tematu. Co się zmieni 

w stosunku do tego co jest.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że przy szkole w Wojsławicach funkcjonuje 

Regionalna Izba Pamięci. Znajduje się w pałacu Siemiątkowskich. Szkoła w 

Wojsławicach ma mały nabór uczniów. Plan likwidacji gimnazjów spowoduje, że 

należy zacząć myśleć o nowej funkcji szkoły. Jest plan aplikowania o środki w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego 

(rewitalizacja i rozwój potencjału społeczno-gospodarczego). Jest plan by w starym 

pałacu utworzyć izbę regionalną. Jest około 6-ciu tys. eksponatów. Jest plan 

utworzenia schroniska młodzieżowego w internacie, co da szanse na ubieganie się o 

subwencję. Trwają rozważania na zagospodarowanie pałacu Siemiątkowskich np. 

utworzenie centrum kształcenia dla nauczycieli.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką.   

 

Punkt 9 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: „Rozbudowa ulicy Stefana 

Żeromskiego na odcinku od ul. Jarosława Dąbrowskiego do ulicy Jana Kilińskiego, ul. 

Przejazd na odcinku od ul. Zielonej do Placu Krakowskiego, Placu Krakowskiego na 

odcinku od ul. Przejazd do ul. Stefana Żeromskiego w Zduńskiej Woli – FK.15/16.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

  

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: „Przebudowa drogi gminnej                                        

nr 119071E w miejscowości Czechy” – FK.16/16.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 11   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola – FK.17/16. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał na co konkretnie zostaną wydane 

środki w kwocie 10 tyś. zł. W sprawozdaniu z działalności biblioteki przedstawione 

dane są zbyt ogólne. Zadania powielają się z zadaniami miejskimi. 

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska poinformowała, że dotacja ulega rozliczeniu i te 

szczegóły na pewno są ustalane.   

 
Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 12  

Sprawy rożne. 
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Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Punkt 13 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

P.E. Szymczak 


